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Tekninen toimi esittelee oman ehdotuksen asuinympäristön viihtyvyyteen liittyviin asioihin
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ELINYMP 5 Tekninen toimi esitteli Meidän Pudasjärvi -palautteen pohjalta alustavan
esityksen asuinympäristön viihtyisyyteen. Esittelijänä oli tekninen johtaja
Eero Talala.

 Pudasjärven kaupungin strategian mukaisesti Suomen luonnonmukaisin
kasvukaupunki.  Kekustan alueen ympäristön ja ränsistyneiden
rakennusten osalta on tehty jo paljon viime vuosien aikana. On purettu
huonokuntoisia rakennuksia ja yritykset ovat siistineet teollisuusalueilla
ympäristöä. Keskustan isot liikennejärjestelyt ovat alkaneet ja tulevat vielä
paranemaan siinä vaiheessa, kun Varsitien hoito siirtyy kaupungille.

 Taidetoimikunta on perustettu ja sen tehtävänä on valmistella mm. Hyvän
olon keskuksen prosenttitaidetta sekä rakennettavien liikenneympyröiden
taideteoksia tai muuta toteutusta.

 Meidän Pudasjärvi –kyselyssä esille nousseita hyviä asioita olivat
 torin toiminta, Hirsikampus, Puikkari, kukkaistutukset sekä paikallinen

luonto.

 Meidän Pudasjärvi –kyselyssä kuin myös tekniselle aiemmin tulleissa
kuntalaisaloitteissa osa on ELY:lle kuuluvia asioita ja tekninen on vienyt
terveiset eteenpäin.  

 Tekninen johtaja nosti kolmen kehitettävän asian kärjen Meidän Pudasjärvi
-kyselyn kehittämispalautteista:

1) Teiden hoito ja kunnostaminen
Tähän on perustettu erillinen työryhmä, joka käy läpi, miten
toimintaa voidaan parantaa. Esimerkiksi
palvelusopimuskauden keskellä hoitotasoja voidaan muuttaa.

2) Nykyisen torialueen kehittäminen. Torialue tulee
pienenemään, kun erityisryhmien talojen rakentamisen
työmaa aidataan.

Onko tori jatkossakin samalla paikalla? Jos on, niin se vaatii
perusteellisen remontin. Paikka vaatii veden otto- ja
laskupaikan sekä wc-tilat torimyyjille.

Miten Pudasjärvi markkinat saadaan jatkossa järjestettyä
torin alueella?
Vaihtoehtoja:
- Varsitie on tulossa kaupungille, jolloin osa tiestä voitaisiin
sulkea ja ottaa markkina-alueeksi.
- Rajamaan ranta. Iijokea voitaisiin hyödyntää mm. veneiden
ja kalastusvälineiden myyntiin. Kesältä 2019 on hyvät
kokemukset Popeda-konsertin jäljiltä. Käytiin keskustelua



nurmikon kestävyydestä.
- Hirsikampuksen alue

Yrittäjät vastaavat markkinoiden järjestämisestä, joten he
tekevät katselmukset alueille ja käyvät neuvottelut kaupungin
kanssa.

3) Jäähalli ja sen rakentaminen.

 Meidän Pudasjärvi –kyselyn kehitettävissä asioissa oli mukana myös
kolmannen sektorin järjestettävissä olevia asioita.


